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内容概要

　　《品牌教辅·作业辅导：英语（4年级·下）》根据课本习题，作业本习题编写，与教学完全同
步。
课本习题，作业本习题是真正体现新课程的理念和思想的，是学生的“正餐”。
《作业辅导》设置解题“点拨”，给出详细、规范的“解答”。
《品牌教辅·作业辅导：英语（4年级·下）》的核心栏目为“讲评”，主要从以下几方面展开：解
答该题应注意或强调的地方，学生作业中的典型错误、出错原因及纠错办法，解题方法、解题规律的
总结，如何举一反三、延伸拓展，以及与升学考试的链接等。
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章节摘录

　　Long ago， there was a big cat in the house. He caught manymice while they were stealing food.　　One day
the mice had a meeting to talk aboout the way to dealwith their common enemy. Some said this， and some said
that.　　At last a young mouse got up， and said that he had a goodidca.　　"We could tie a" bell around the
neck of the cat. Then when hecomes near， we can hear the sound of the bell. and run away."　　Everyone
approved of this proposal， but an old wise mouse gotup and said， "That is all very well， but who will tie the
bell to thecat？
" The mice looked at each other， but nobody spoke.
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